



Referat, møde i afdelingsbestyrelsen, afd. 25

9. marts 2022

Til stede: Ingerlise Klingenberg, Gitte Weber-Hansen, Sara Bindeballe, Jeanette Guldeldt (suppleant)

Afbud: Elizabeth Therese Niwel (suppleant)

Referent: Sara Bindeballe

0. **Ordstyrer, referent og endelig dagsorden:**

Ingerlise er ordstyrer, Sara tager referat, dagsordenen blev godkendt

1. **Referat, forretningsorden, økonomi:**

- a) Referatet fra 8. december blev godkendt
- b) Forretningsordenen er gennemgået og hænger nu på opslagstavlen i bestyrelseslokalet
- c) Forsinket godkendelse af bårebuket: Afdelingsbestyrelsen godkender Ingerlises udlæg
- d) Forsinket godkendelse af bestilling af reparation af flagstang: Problemet har løst sig selv – reparationen er aflyst.

2. **Siden sidst:**

- a) Internet: Der er nu internetforbindelse i bestyrelseslokalet, og vi venter kun på en router
- b) Fra/om kontoret:
 - a. Afdelingsbestyrelsen foreslår, at markvandringen lægges den 26. april kl. 17-18.30. Ingerlise giver Mike besked i morgen (torsdag 10. marts)
 - b. Formanden er blevet tilbudt en Office-pakke til bestyrelsescomputeren

3. **Alt det vi ikke er kommet i gang med:**

- a) Opslag om formandens træffetid: Printer virker nu – Ingerlise sætter opslaget op
- b) Opslag om cykelskursudvalg: Printer virker nu – Ingerlise sætter opslaget op
- c) Og de andre initiativer:
 - a. Havegruppen: Sara har lavet en plakat om opstartsmøde 14. marts. Printer virker nu – vi printer og hænger plakaterne op i aften efter mødet
 - b. Velkomstbrev til nye beboere? Ingerlise kontakter de andre afdelingsformænd og spørger, om de kender til lignende tiltag (så vi evt. kan bruge deres brev som skabelon) – og spørger boligforeningen, om vi kan få lov at få besked, når en lejlighed får nye beboere (naturligvis ikke med navn osv.; men så vi kan smide et velkomstbrev i postkassen).

4. **Fastelavn:**

Blev ikke til noget i år. Vi prøver igen næste år.

5. **Sølvkræ:**

Boligforeningen har sendt breve ud til alle husstande. Vi afventer det videre forløb. I



afdelingsbestyrelsen kunne vi godt tænke os at blive holdt løbende orienteret.

6. **Værksteder:**

- a) Træværkstedet: Vi har nøglen – der skal et opslag op om, at man kan bruge lokalet
- b) Metalværkstedet: Vi mangler stadig en nøgle. Ingerlise kontakter Teddy og spørger om han kan fremskaffe nøglen – og om han ellers kan spørge Mike om andre løsningsforslag.
- c) Krearum i det gamle genbrugsrum? Kunne muligvis indrettes meget billigt (med genbrugsgrej), og der kunne laves værksteds-/hyggeaftener med f.eks. syning, silkemaling, smykkefremstilling osv. Ingerlise laver et opslag for at se, om der er interesse for at bakke op om idéen (eller om der er andre idéer til brug af rummet, som jo i øjeblikket står tomt).

7. **Sikkerhed i lyset af Ukrainekrigen:**

Afdelingsbestyrelsen ønsker at få afklaret, hvorvidt kælderen under Finsensgade 51-59 er et sikringsrum/gælder som beskyttelsesrum. Har vi en nødgenerator i afdelingen? Ingerlise kontakter boligforeningen.

8 **Evt.:**

Kort snak om beredskab, herunder brandsikkerhed.